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Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2017-12-14 

Närvarande: Tobias Nässén (M) ordförande, Lena Rönnerstam (S), Inger Davidson 
(KD), Johan Kust (kommunpolis), Jan Landström 
(säkerhetssamordnare), Mats Bohman (direktör administration), 
Anders Fredriksson (samverkansledare juridik- och kanslienheten), 
Anneli Sagnérius (enhetschef juridik- och kanslienheten), Johanna Balic 
(sekreterare) 

 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässén (M) öppnade sammanträdet.  
 
2. Besök från NOA, polisens nationella operativa avdelning 
NOA fick förhinder och kunde tyvärr inte närvara. Följande mötespunkt ersätter:  
2. Aktuell information om personrån 
Diskussion förs om personrånen som har skett den senaste tiden runt Nacka forum.  
 
Bland de åtgärder som genomförts finns: 
 
•Extramöte i arbetsgruppen Trygg och säker på Sicklaön  
•Information till föräldrar på Ekliden och Nacka gymnasium kring händelsen 
•Föräldravandrarna på Sicklaön kallar till extra föräldravandring i området. 
•Kultur och fritid har gått ut med information till alla föreningar som nyttjar Nacka 
sportcenter.  
•Översyn av belysningen i området 
•Översyn av växtlighet o.dyl. för bättre överskådlighet och insyn på gångvägarna.  
•Ökad polisiär närvaro i området, både uniformerad och civil. 
•Ökat antal ordningsvakter i Forum 
•Ökad polarnärvaro.  
 
3. Rapport SSPF-gruppen 
Anders Fredriksson informerar om SSPF som är ett samarbetsforum mellan Socialtjänst, 
Skola, Polis och Fritid inom Nacka kommun. Fokus är ungdomar i riskzon för att hamna i 
utanförskap och kriminellt beteende. SSPF ska förhindra ”stuprörsproblemet”, dvs för 
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långa handläggningstider mellan parter, avsaknad av eller bristfälliga 
kommunikationskanaler samt frånvaron av koordinerade insatser.  
Styrgruppen lägger upp ramarna för samverkan inom SSPF och följer upp så att samverkan 
ger de avsedda effekterna. Styrgruppen fastslår strategier och mål för SSPF:s arbetsgrupp 
och identifierar arbetsgruppens behov för att kunna utveckla sina insatser. Styrgruppen 
rapporterar även lägesbilden till brottsförebyggande rådet. Anders Fredriksson kommer att 
vara sammankallande i styrgruppen.  
 
4. Trygghetspaket – förslag och fortsatt hanteringen av frågan 
Kommunfullmäktige har i budgeten för 2018 anslagit fem miljoner kr per år under åren 
2018, 2019 och 2020 för trygghetsskapande åtgärder. Medlen finns i kommunstyrelsens 
budget, och beslut om hela eller delar av trygghetspaketet fattas av kommunstyrelsen den 19 
februari. Information om detta har sänts ut till BRÅ sedan tidigare. 
 
5. Fokusområden 2018 
Mats Bohman går igenom rådets uppsatta mål 2017 och utvärdering kring dessa.  
Förslag till fokusområden 2018 är följande: 

• Trygghet och synlighet 
• Ungdomar och narkotika 
• Inbrott 
• Trafik 

Förslag på fokusområden, mål och uppföljning 2018-2019 skickas ut till rådet inför beslut i 
början av 2018.  
 
6. Samverkan polis - kommun – förslag till mål och metoder för samverkan 
Punkten tas vid nästkommande sammanträde.  
 
7. Övriga frågor 
På fråga från Lena Rönnerstam (S) om när Fisksätravärdarnas uppgift slutar svarar Mats 
Bohman att diskussion förs med Stena angående detta. 
 
Inger Davidson (KD) frågar om boken ”Handbok mot organiserad brottslighet” av Lars 
Korsell där Nacka kommun är med som exempel. Jan Landström undersöker om det går att 
få tag i boken. 
 
Ordförande avslutade mötet. 
 
Nästa möte: 16 januari 2018.  
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 


